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Już w sobotę zespół Giallorossich zmierzy się na Olimpico z Empoli. Jednym

z wypożyczonych do tego zespołu graczy jest Łukasz Skorupski. Bramkarz

udzielił wywiadu dla Gazzetta dello Sport. 

 

- Dla mnie nie może to być mecz jak wszystkie inne. Grałem dwa lata w Romie i

wrócę na stadion, który był mój. Teraz jednak chcę spisywać się dobrze w Empoli.

Czułem się dobrze w Rzymie. Roma była i jest wielkim zespołem, z piękną historią i

która celuje zawsze w górne rejony tabeli. Spędziłem tam dwa pozytywne sezony,

dwa razy byliśmy drudzy, jednak nie udało się wygrać trofeów. Mam nadzieję, że

uda im się w tym sezonie, gdyż wszyscy na to zasługują: klub, drużyna, kibice.

Sezon jest wyrównany, Roma ma wszystko, aby walczyć do samego końca. Również

w Lidze Mistrzów, mimo porażki z BATE, udowodnili w meczu z Barceloną, że mają

jakość, aby przejść fazę grupową. Z pewnością w sobotę na Romie będzie ciążyć

większa presja niż na nas, gdyż tak jest gdy gra się o mistrzostwo.
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